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Abstract (en)
The method should make it possible to exchange data with each individual or one of a multiplicity of objects with little technical expenditure. An
antenna arrangement (5) present on the base station repeatedly receives signals radiated by all objects located within a predetermined region. From
these received signals (x(t)) information on the instantaneous location of the individual objects (1) is derived. The location information is used for
controlling a beam forming network (6) connected to the antenna arrangement (5), in such a manner that the antenna arrangement (5) generates for
each of the objects a directional pattern which is formed in such a manner that a main receiving lobe is directed towards the relevant object and the
reception attenuation is high in the direction of in each case the other adjacent objects in comparison with the main receiving lobe. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Verfahren soll es mit geringem technischen Aufwand ermöglichen, mit jedem einzelnen einer Vielzahl von Objekten Daten auszutauschen.
Eine an der Feststation vorhandene Antennenanordnung (5) empfängt wiederholt von allen sich in einem vorgegebenen Gebiet befindlichen
Objekten ausgestrahlte Signale. Aus diesen Empfangssignalen (x(t)) werden Informationen über den augenblicklichen Ort der einzelnen Objekte
(1) abgeleitet. Die Ortsinformationen werden dazu verwendet, ein mit der Antennenanordnung (5) verbundenes Strahlformungsnetzwerk (6) so
zu steuern, daß die Antennenanordnung (5) für jedes der Objekte ein so geformtes Richtdiagramm erzeugt, daß auf das betreffende Objekt
eine Hauptempfangskeule gerichtet ist und in Richtung der jeweils anderen benachbarten Objekte die Empfangsdämpfung gegenüber der
Hauptempfangskeule hoch ist. <IMAGE>
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